
Styrelsemöte, Stora Högens samfällighetsförening 2013-09-19 
 
Närvarande hos Bengt Lindberg: 
Bengt Lindberg, Jaana Eliot, Berit Bolenius, Stefan Påsse, Anna Håkansson,  
Dieter Hartung, Björn Stenqvist. 
 

 
1. Mötet öppnas 

 
2. Dagordning godkänns 

 
3. Uppläsande av föregående styrelsemötesprotokoll. Inga synpunkter. 

 
4. Asfaltering av områdesvägen. 

Asfalts anbud diskuterades. NCC och Lemminkäinen har lämnat anbud.  
Stefan ber Lemminkäinen att precisera sin offert enligt förfrågan. 
Bengt ber NCC återaktivera deras offert. 
Styrelsen beslutar att fler anbud tas in. 
Bengt kollar med sina kontakter. 
Bengt kommer att kontakta Peab för ytterligare ett anbud på asfalteringen.  
Stefan Påsse kollar med sina kontakter.  
Nytt möte tas snarast när vi har fått in ytterligare anbud. 
 

5. Ekonomi. 
Ca 30 000 kr ökar kassan årligen med nuvarande utgifter. Kommande 
investeringsbehov skall kartläggas. Årsavgiften kommer att sättas utifrån 
investeringsbehovet.  

 
6. Kantklippning beslutades att utföras efter vintern. . 

 
7. Fiber info från arbetsgruppen. Just nu inget konkret förslag, fortsatt arbete. 

 
8. Mötet avslutas 

 
 
Björn Stenqvist  Bengt Lindberg  
Sekreterare   Ordförande 
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